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   PROTOKÓŁ NR III/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W SULMIERZYCACH 

ODBYTEJ W DNIU 28 CZERWCA 2024 ROKU, O GODZ. 8:00 

W SALI NARAD URZĘDU MIEJSKIEGO 

 

Na podstawie artykułu 20 ustęp 2 ustawy o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dziennik 

Ustaw z 2024 r., pozycja 609 z późn. zm.) Przewodniczący Rady Miejskiej – Krzysztof 

Pauliński ze względu na problemy z transmisją o godz. 9:00 w sali narad Urzędu Miejskiego 

otworzył III sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

Na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu Przewodniczący Rady 

stwierdził, że w sesji bierze udział 14 radnych. tj. 93,33 % ustawowego składu Rady i jest to 

podstawą do obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący powitał Burmistrza Sulmierzyc pana Dariusza Dębickiego, Sekretarza Miasta 

panią Karinę Błaszczyk, Skarbnika Miasta pana Kamila Karbowiaka Radną Powiatu 

Krotoszyńskiego panią Małgorzatę Wysocką oraz panią z obsługi Rady oraz pana Marcina Lisa 

pracownika Urzędu.  

 

Przewodniczący poinformował, że na podstawie przepisu art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym obrady Rady Miejskiej w Sulmierzycach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z powyższym podczas wypowiedzi poprosił 

o zachowanie przepisów dotyczących ochrony danych osobowych.  

Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

 

Ad 2. Porządek obrad: 

1. Otwarcie  

2. Przedstawienie porządku obrad  

3. Wystąpienia zaproszonych gości  

4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

5. Przyjęcie protokołu z II sesji  

6. Wnioski i oświadczenia radnych  

7. Interpelacje i zapytania radnych  

8. Debata nad Raportem o stanie Miasta Sulmierzyce w 2023 roku i podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Sulmierzyc wotum zaufania  
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9. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta Sulmierzyce za 2023 

rok wraz ze sprawozdaniem finansowym oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

miasta za 2023 rok 

b)  udzielenia absolutorium dla Burmistrza Sulmierzyc za 2023 rok 

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszej Maryi Panny 

Wniebowziętej w Sulmierzycach na zadanie inwestycyjne realizowane w Kościele 

Parafialnym pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Sulmierzycach w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

b) zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Najświętszej Maryi Panny Wniebowziętej w Sulmierzycach na zadanie inwestycyjne 

realizowane w Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na 

lata 2024-2043 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Wolne głosy i wnioski 

13. Zakończenie        

W związku z brakiem uwag do porządku obrad Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt 

porządku obrad.                             

W związku z chwilową nieobecnością na sali Pani Małgorzaty Wysockiej. Przewodniczący 

przeszedł do kolejnego pkt. porządku obrad.  

 

Ad 4. Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało zamieszczone w systemie e-sesja, 

następnie otwarł dyskusję nad sprawozdaniem. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Głos w sprawie braków wody, które miały miejsce na terenie Sulmierzyc oraz w sprawie 

budowy nowej stacji uzdatniania wody zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki oraz Przewodniczący 

Rady. Ponadto głos w dyskusji zabrała Radna Agnieszka Woszczyńska oraz Radna Justyna 

Maciejewska. Burmistrz udzielił odpowiedzi na zadane pytania. Ponadto Radna Agnieszka 

Woszczyńska poprosiła, aby na dzisiejszej sesji pojawił się Kierownik Zakładu Usług 
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Komunalnych. W związku z brakiem dalszych pytań do sprawozdania Przewodniczący 

zarządził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania Burmistrza z okresu międzysesyjnego 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

 

Ad 3. Wystąpienia zaproszonych gości 

Głos zabrała pani Małgorzata Wysocka Radna Powiatu Krotoszyńskiego.   

 

Ad 5. Przyjęcie protokołu z II sesji 

Przewodniczący poinformował, że protokół z sesji były dostępne w Biurze Rady oraz 

udostępniony w systemie e-sesja.  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych ma pytania lub uwagi do protokołu. 

Wobec braku pytań Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z II sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 
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Ad 6. Wnioski i oświadczenia radnych 

Przewodniczący poinformował, że na jego ręce nie wpłynęły żadne wnioski i oświadczenia 

radnych.  

 

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, że nie wpłynęła żadna interpelacja ani zapytanie. Wobec 

powyższego zapytał czy ktoś z radnych chce złożyć interpelację lub zapytanie. Żaden z radnych 

nie złożył interpelacji ani zapytania.  

 

Ad 8. Debata nad Raportem o stanie Miasta Sulmierzyce w 2023 roku i podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sulmierzyc wotum zaufania 

Przewodniczący poinformował, że przedłożony Raport o stanie miasta za 2023 rok opracowany 

został zgodnie z wytycznymi wynikającymi z przepisów prawa i uchwały Rady Miejskiej. 

Raport ten został również opublikowany na oficjalnej stronie miasta. Zgodnie z przepisem art. 

28aa ust. 6 i 7 ustawy o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2024 r. poz. 609 z późn. zm.) w debacie 

nad raportem o stanie gminy, mieszkańcy gminy mogą zabierać głos. Mieszkaniec, który 

chciałby zabrać głos w trybie określonym w ust. 6, składa do przewodniczącego rady pisemne 

zgłoszenie, poparte podpisami w ilości, co najmniej 20 osób w gminie do 20 000 mieszkańców. 

Zgodnie z przepisem art. 28aa ust. ust. 8b wyżej wymienionej ustawy, zgłoszenie składa się 

najpóźniej w dniu poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma 

być przedstawiany raport o stanie gminy. Przewodniczący poinformował, że do dnia 

wczorajszego na jego ręce nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców. Wobec powyższego otwarł 

dyskusję na Raportem Miasta Sulmierzyce za 2023 rok.  

Głos w sprawie Raportu zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki. 

Pytania w sprawie informacji zawartych w Raporcie zadała  Radna Agnieszka Woszczyńska, 

Radny Jan Januszkiewicz, Radny Michał Bochniak, Radny Bartosz Kokot, Radny Marcin 

Gruszczyński oraz Przewodniczący Rady.  

Burmistrz, Skarbnik oraz Sekretarz Miasta udzielili odpowiedzi na zadane pytania.  

Ponadto dyskutowano nad działalnością Zakładu Usług Komunalnych, oczyszczalni ścieków 

oraz wodociągu.   

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Sulmierzyc wotum zaufania 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sulmierzyc wotum zaufania. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1)  

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę nr 

III/21/2024 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sulmierzyc wotum zaufania 

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad 9. Rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta Sulmierzyce za 

2023 rok wraz ze sprawozdaniem finansowym oraz podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu miasta za 2023 rok 

Skarbnik Miasta Kamil Karbowiak poinformował, że sprawozdania finansowe zostały 

przedłożone i opublikowane w BIP, dodał, że  na te sprawozdania składa się bilans z wykonania 

budżetu, łączny bilans wszystkich jednostek budżetowych, łączny rachunek zysków i strat, 

łączne zestawienie zmian w funduszu i łączna informacja dodatkowa, dodał, że dokonano 

odpowiednich wyłączeń wzajemnych pomiędzy jednostkami.  Skarbnik poinformował, że rok 

2023 zamknął się wynikiem finansowym w kwocie 3.383.030,59 ponadto wyjaśnił czym w 

bilansie jest  fundusz jednostki i podał jego wartość na koniec 2023 roku - 18.836.498,29 

poinformował, że w związku z tym kwota całego funduszu na koniec roku wyniosła 

22.219.528,88 zł.   

Ponadto Skarbnik przedstawił prezentacje multimedialną  dot. wykonania budżetu miasta za 

2023 rok. 

Następnie Skarbnik poinformował, że opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok wraz 

z informacją o stanie mienia komunalnego jest pozytywna. Uchwała Nr SO–3/0954/120/2024 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 17 kwietnia 2024 r. 

w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Sulmierzyce 

sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia Jednostki i 

objaśnieniami stanowi załącznik nr 4  do protokołu i została zamieszczona w systemie E- sesja. 
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Następnie Przewodniczący otwarł dyskusję nad sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta 

Sulmierzyce oraz sprawozdaniem finansowym za 2023 r. Nikt z Radnych nie wziął udziału 

dyskusji.  

Następnie Przewodniczący poprosił Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulmierzycach panią Natalię Kubiak o zapoznanie Radnych z wnioskiem Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Sulmierzycach, skierowanym do Rady o udzielenie Burmistrzowi Miasta 

absolutorium za 2023 rok. 

Uchwała Nr 1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sulmierzycach z dnia 28 maja 2024 

r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu i została zamieszczona w systemie E-sesja. 

Przewodniczący poinformował, że wniosek Komisji Rewizyjnej o absolutorium został 

zaopiniowany pozytywnie przez Regionalną Izbę Obrachunkową Uchwałą nr SO-

3/0955/195/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu, z dnia 

10 czerwca 2024 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Sulmierzycach o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sulmierzyc z tytułu wykonania 

budżetu za 2023 rok. Opinia została zamieszczona w systemie E-sesja i stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta 

za 2023 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1)  

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę nr 

III/22/2024 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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b) podjęcie uchwał w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Sulmierzyc za 

2023 rok.  

Przewodniczący zapytał radnych czy mają pytania do uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium dla Burmistrza Sulmierzyc za 2023 rok. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad uchwałą w 

sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Sulmierzyc za 2023 rok. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia absolutorium dla Burmistrza Sulmierzyc za 2023 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1)  

Adam Kierakowicz 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła Uchwałę Nr 

III/23/2024 w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Su1mierzyc za 2023 rok. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady pogratulował Burmistrzowi udzielonego absolutorium oraz podziękował 

wszystkim pracownikom, kierownikom i dyrektorom za prace na rzecz miasta. Następnie głos 

zabrał Burmistrz Dariusz Dębicki.   

 

Ad 10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszej Maryi 

Panny Wniebowziętej w Sulmierzycach na zadanie inwestycyjne 

realizowane w Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia Najświętszej 

Maryi Panny w Sulmierzycach w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 
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Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszej Maryi Panny Wniebowziętej 

w Sulmierzycach na zadanie inwestycyjne realizowane w Kościele Parafialnym pw. 

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Sulmierzycach w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

III/24/2024 w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszej 

Maryi Panny Wniebowziętej w Sulmierzycach na zadanie inwestycyjne realizowane w 

Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Sulmierzycach w 

ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 

Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu 

 

b) zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Najświętszej Maryi Panny Wniebowziętej w Sulmierzycach na zadanie 

inwestycyjne realizowane w Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 
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Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. Najświętszej 

Maryi Panny Wniebowziętej w Sulmierzycach na zadanie inwestycyjne realizowane w 

Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

III/25/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Najświętszej Maryi Panny Wniebowziętej w Sulmierzycach na 

zadanie inwestycyjne realizowane w Kościele Parafialnym pw. Wniebowzięcia 

Najświętszej Maryi Panny w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

Uchwała stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

 c) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Skarbnik Miasta przedstawił autopoprawkę.  

Pytania do autopoprawki zadała Radna Agnieszka Woszczyńska.  

Głosowano w sprawie 

autopoprawka do uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

III/26/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

Uchwała stanowi załącznik nr 11  do protokołu 

 

 d) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce 

na lata 2024-2043 

Autopoprawkę przedstawił skarbnik miasta  

Głosowano w sprawie 

autopoprawka w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 2024-

2043 

Wyniki głosowania 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach 

komisji i poprosił o przedstawienie stanowisk przewodniczących komisji.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej  Pani Agnieszka Woszczyńska stwierdziła, że Komisja 

Gospodarcza zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego 

projektu uwag. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Pan Michał Bochniak stwierdził, że Komisja Społeczna 

zaakceptowała przedstawiony projekt uchwały i nie wniosła do omawianego projektu uwag. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sulmierzyce na lata 

2024-2043 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Michał Adamski, Michał Bochniak, Marcin Gruszczyński, Krystyna Ignaszewska, Jan 

Januszkiewicz, Bartosz Kokot, Natalia Kubiak, Justyna Maciejewska, Marek Matyba, Mikołaj 

Paryas, Krzysztof Pauliński, Roman Szczesnowski, Dariusz Szczęch, Agnieszka Woszczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Adam Kierakowicz, 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Miejska w Sulmierzycach podjęła uchwałę Nr 

III/27/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Sulmierzyce na lata 2024-2043 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu 
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Ad 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na jego ręce nie wpłynęły żadne zapytania i interpelacje 

radnych i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.     

 

Ad 12. Wolne głosy i wnioski 

Przewodniczący Rady otwarł dyskusję, w której udział wzięli:  

Radny Bartosz Kokot w sprawie zmiany organizacji ruchu na ulicy Starokościelnej, organizacji 

dożynek miejskich, konkursu na stanowisko dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz w 

sprawie pisma rolnika dot. dzierżawy gruntów. Głos w sprawie organizacji dożynek zabrał 

również Przewodniczący Rady, Radna Agnieszka Woszczyńska, Radna Krystyna Ignaszewska.  

Radna Krystyna Ignaszewska zabrała głos w sprawie konkursu na stanowisko dyrektora 

biblioteki oraz w sprawie składanych wniosków przez mieszkańców na fotowoltaike.   

Radny Michał Bochniak w sprawie modernizacji Sulmierzyckiego Domu Kultury, w sprawie 

bezpańskich psów. 

Radna Agnieszka Woszczyńska w sprawie zakładki na stronie internetowej dot. monitorowania 

jakości powietrza, w sprawie budowy ścieżki pieszo-rowerowej na ulicy Odolanowskiej, koszy 

na śmieci na psie odchody, w sprawie kontenerów, które są stawiane na ulicy Błonie, godzin 

otwarcia „Orlika” w czasie wakacji, kwoty 15.000 zł przeznaczonej na wypłatę stypendiów.  

Odpowiedzi na zadane pytania  udzielił Burmistrz Sulmierzyc oraz Sekretarz Miasta.   

Następnie Radna Woszczyńska odczytała pismo z zapytaniami dotyczącymi działalności ZUK 

i wodociągu oraz braków wody na terenie miasta. Ponadto dyskutowano nad potrzebą zwołania 

posiedzenia komisji rady w tej sprawie.  

W dyskusji udział wzięli Kierownik Zakładu Usług Komunalnych, Przewodniczący Rady.  

Burmistrz Dariusz Dębicki zabrał głos w sprawie potrzeby podjęcia uchwały dot. nadania 

nazwy ulic w mieście. W tej sprawie zabrała głos Radna Agnieszka Woszczyńska.  

 

Ad 13. Zakończenie   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Sulmierzycach o godzinie 11:56  zamknął III Sesję Rady Miejskiej w Sulmierzycach.  

 

 

Protokołowała: 

 

Beata Mączak 

 


